

# JANUS HENDERSON CAPITAL FUNDS PLC

10 Earlsfort Terrace  
Dublin 2  
Ireland

**This document is important and requires your immediate attention. If you are in any doubt as to the action you should take you should seek advice from your investment consultant or other professional adviser.**

**If you have sold or transferred any of your shares in the Janus Henderson Global Unconstrained Bond Fund, a sub-fund of Janus Henderson Capital Funds plc (the “Company”), please pass this document at once to the purchaser or transferee, or to the stockbroker, bank or other agent through whom the sale or transfer was effected for transmission to the purchaser or transferee as soon as possible.**

**Unless otherwise defined herein, all other capitalised terms used herein shall bear the same meaning as capitalised terms used in the prospectus of the Company dated 11 January 2019 (the “Prospectus”). A copy of the Prospectus is available upon request during normal business hours from the Administrator.**

**In accordance with the current policy of the Central Bank of Ireland (the “Central Bank”), this document has not been reviewed by the Central Bank.**

14 February 2019

Dear Shareholder,

**RE: Notification of Change of Name of the Janus Henderson Global Unconstrained Bond Fund and a change of Portfolio Manager**

We are writing to you as a Shareholder in the Janus Henderson Global Unconstrained Bond Fund (the “**Fund**”), to notify you of a proposed change to the name of the Fund which is expected to take effect on or around 1 March 2019, subject to the approval of the Central Bank.

On 4 February 2019 it was announced that Mr. Bill Gross, Portfolio Manager of the Fund within Janus Capital Management LLC (the “**Sub-Investment Adviser**”), is to retire with effect from 1 March 2019. As a result of Mr Gross’s decision to retire, portfolio management responsibilities for the Fund will be assumed by Mr. Nick Maroutsos, a portfolio manager at the Sub-Investment Adviser and co-head of Global Bonds at Janus Henderson Investors. The Global Macro Fixed Income team within the Sub-Investment Adviser that has been supporting Mr. Gross for the past four years will continue. There is no change to the Fund’s investment objective or policy.

It is proposed that with effect from on or around 1 March 2019, the Fund will be renamed the **Janus Henderson Absolute Return Income Opportunities Fund**. This proposed name change, better reflects the naming convention used by Mr. Maroutsos and his team in their current strategies, including in particular the Janus Henderson Absolute Return Income Fund, another sub-fund of the Company managed by the Sub-Investment Adviser.

Subject to regulatory approval, this change is expected to take effect on or around 1 March 2019 (the “**Effective Date**”) pursuant to a new prospectus of the Company to be noted by the Central Bank. We will confirm the effective date of the change by way of an announcement which will be available on Janus Henderson’s website at [www.janushenderson.com](http://www.janushenderson.com).

If you have any questions please do not hesitate to contact your distributor or usual Janus Henderson representative.

The Swiss Representative is FIRST INDEPENDENT FUND SERVICES LTD., Klausstrasse 33, 8008 Zurich.

The Paying Agent in Switzerland is Banque Cantonale de Genève, 17, quai de l'Île, 1204 Geneva, Switzerland.

The Extract Prospectus, the Swiss key investor information documents, the Company's Articles as well as the annual and semi-annual reports may be obtained free of charge from the Swiss Representative.

Yours sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'A. M.', written in a cursive style.

---

Director  
For and on behalf of  
Janus Henderson Capital Funds plc

# JANUS HENDERSON CAPITAL FUNDS PLC

10 Earlsfort Terrace  
Dublin 2  
Irland

**Dieses Dokument ist wichtig und erfordert Ihre sofortige Aufmerksamkeit. Wenn Sie über die von Ihnen zu ergreifenden Massnahmen im Zweifel sind, sollten Sie sich an Ihren Anlageberater oder einen anderen fachkundigen Berater wenden.**

Falls Sie einen Teil Ihres Anteilsbestands am Janus Henderson Global Unconstrained Bond Fund, einem Teilfonds von Janus Henderson Capital Funds plc (die „Gesellschaft“), verkauft oder übertragen haben, leiten Sie dieses Dokument bitte sofort an den Käufer oder Übertragungsempfänger bzw. an den Wertpapiermakler, die Bank oder sonstigen Bevollmächtigten weiter, über den der Verkauf oder die Übertragung erfolgte, damit das Dokument baldmöglichst an den Käufer oder Übertragungsempfänger übermittelt werden kann.

Sofern hierin nicht anderweitig definiert, haben alle sonstigen in diesem Dokument verwendeten Begriffe die Bedeutung, die ihnen im Prospekt der Gesellschaft vom 11. Januar 2019 (der „Prospekt“) zugewiesen wurde. Eine Kopie des Prospekts ist auf Anfrage während der üblichen Geschäftszeiten bei der Verwaltungsstelle erhältlich.

Dieses Schreiben wurde in Übereinstimmung mit der gegenwärtigen Politik der irischen Zentralbank (die „Zentralbank“) nicht von der Zentralbank überprüft.

14 Februar 2019

Sehr geehrte Anteilinhaberin, sehr geehrter Anteilinhaber,

**Betreff: Mitteilung über die Namensänderung des Janus Henderson Global Unconstrained Bond Fund und einen Wechsel im Portfoliomanagement**

wir schreiben Ihnen in Ihrer Eigenschaft als Anteilinhaber des Janus Henderson Global Unconstrained Bond Fund (der „Fonds“), um Sie über eine geplante Änderung des Fondsnamens zu informieren, die voraussichtlich am oder um den 1. März 2019 in Kraft treten wird, vorbehaltlich der Genehmigung durch die Zentralbank.

Am 4. Februar 2019 wurde bekanntgegeben, dass Herr Bill Gross, Portfoliomanager des Fonds bei Janus Capital Management LLC (der „**Unteranlageberater**“), mit Wirkung zum 1. März 2019 in den Ruhestand gehen wird. Infolge der Entscheidung von Herrn Gross, in den Ruhestand zu treten, werden die Portfoliomanagementaufgaben für den Fonds von Herrn Nick Maroutsos, einem Portfoliomanager des Unteranlageberaters und Co-Leiter des Bereichs Global Bonds bei Janus Henderson Investors, übernommen. Das Global-Macro-Fixed-Income-Team des Unteranlageberaters, das Herrn Gross in den letzten vier Jahren unterstützt hat, wird diese Unterstützung weiterhin bieten. Anlageziel und -politik des Fonds ändern sich nicht.

Es wird vorgeschlagen, den Fonds mit Wirkung zum oder um den 1. März 2019 in **Janus Henderson Absolute Return Income Opportunities Fund** umzubenennen. Die geplante Namensänderung passt besser zu der Namenskonvention, die von Herrn Maroutsos und seinem Team bei ihren derzeitigen Strategien verwendet wird. Dazu gehört insbesondere der Janus Henderson Absolute Return Income Fund, ein weiterer Teilfonds der Gesellschaft, der vom Unteranlageberater verwaltet wird.

Vorbehaltlich der aufsichtsbehördlichen Genehmigung wird diese Änderung gemäss einem neuen, von der Zentralbank zu genehmigenden Prospekt der Gesellschaft am oder um den 1. März 2019 in

---

*Verwaltungsratsmitglieder: Ian Dyble (GB); Carl O'Sullivan;  
Peter Sandys; Alistair Sayer (GB)*

*Ein Dachfonds mit getrennter Haftung zwischen den Teilfonds  
Register-Nr. 296610. Eingetragener Sitz: wie oben*

Kraft treten (das „**Datum des Inkrafttretens**“). Wir werden das Datum des Inkrafttretens der Änderung auf der Website von Janus Henderson unter [www.janushenderson.com](http://www.janushenderson.com) bekanntgeben.

Der Schweizer Vertreter ist FIRST INDEPENDENT FUND SERVICES LTD., Klausstrasse 33, 8008 Zürich.

Die Zahlstelle in der Schweiz ist Banque Cantonale de Genève, 17, quai de l'Île, 1204 Genf, Schweiz. Der Prospektauszug, die Dokumente mit den wesentlichen Anlegerinformationen, die Satzung sowie die Jahres- und Halbjahresberichte können kostenlos beim Schweizer Vertreter angefordert werden.

Sollten Sie Fragen haben, wenden Sie sich bitte an Ihre Verkaufsstelle oder Ihren üblichen Ansprechpartner bei Janus Henderson.

Mit freundlichen Grüßen



---

Verwaltungsratsmitglied  
Für und im Namen von  
Janus Henderson Capital Funds plc